
30 B U T L L E T l  DEL S I N D I C A T  DE M E T G E S  DE C A T A L U N Y A

tica pot haver-hi casos dubtosos, com n’hi ha en 
joves, que han d’ésser resolts cada un particular- 
ment, amb sentit de justicia i d’altruisme.

L ’assegurança de vellesa, en cas de fer-se, s’ha 
de referir naturalment a l’edat, a una edat fixa, a 
part de tôt estât d’invalidesa. Ha d’ésser anàleg 
al concepte de jubilado forçosa per edat. A  una 
edat determinada, 65 anys, 68, 70, etc., es cobra
rá una quantitat global, 0 començarà a cobrar-sc 
una pensió que indemnitzi 0 substitueixi la baixa 
d’ingressos que s’experimenta en edat avançada 
per disminució d’aptituds per a la lluita per la 
vida, per jubilado en càrrecs oficiáis, etc.

A ix i apareixen ben clarament separades i con- 
cretades les esferes d’acciô de l’assegurança d’in
validesa i del de vellesa: vellesa per edat, invali- 
desa per malaltia, amb abstracdô d’edat.

Si la idea directiva a l’establir una asseguran- 
ça de vellesa és disminuir o evitar baixes en els 
grups d’invalidesa, ho crec una equivocado. Pre-

cisament en aquest cas, de reeixir un projecte 
d’assegurança de vdlesa, s’hauria de posar ben 

en clar que aquest mai pot disminuir en res els 
drets adquirits dels que pertanyen als grups d’in
validesa.

Es convenient crear en la nostra Mutual l’as- 
segurança de vellesa? Crec que és molt útil i con

venient. Seria el complement dels d’invalidesa i 
vida; contribuiría amb aquests a tranquiHitzar el 

metge respecte al seu esdevenidor, a fer menys 
dura, menys desagradable per a molts l’edat de la 

senectut. Molt útil i convenient, a més, perqué 
aquest socors s’obtindria en millors condicions éco

nomiques que acudint a una de les companyies 
que es dediquen a aquest negoci.

Comprès d’aquesta manera, l’assegurança de 

vellesa seria, segurament, molt ben rebuda pels so

ds del Sindicat, que haurien d’agrair sempre al 

senyor Roseli Jané la idea de la seva creació.

Conseil Administratiu

Acta núm. 118

A  les 22 hores i 30 minuts del dia 22 d’agost 
de 1927, es reuneix el Consell Administratiu de 
la “ Mutual Médica”  en sessió de segona convo
catoria, sota la presidència del Dr. Celis i actuant 
de Secretari el Vocal V  d’invalidesa, Dr. Vivan- 
cos. Assisteixen els senyors Consellers Drs. Ber- 
net i Coll.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència del 
Dr. Otero i Rosell.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

A  continuado, es llegeix una comunicado del 
Dr. Salvador Esquena, que havia estât convocat 
per aquesta sessió, per haver ell manifestai desit- 
jos d’ésser escoltat peí Consell. En la dita comu
nicado, el company Esquena excusa la no assis
tència, per la qual cosa s’acorda tracta de nou 
Passumpte en la propera sessió, per no estar pre-

sent en aquesta el Dr. Rosell, el qual és coneixe- 
dor de dit assumpte.

S ’examinen i s’aproven les següents participa
tions de soti:

Grup I d’Invalidesa, del nüm. 1747 al 1751, 
inclusius.

Grup II d’Invalidesa, del num. 1311 al 1317 
inclusius.

Durant l’examen de les sollicituds d’aquest dar- 
rer Grup, assisteix el Vice-secretari Dr. Joan Mas 
Oliver, que passa a ocupar el seu lloc.

Grup. III d’invalidesa, del nüm. 1033 al 1046 
inclusius.

Grup IV  d’invalidesa, del nüm. 628 al 644 
inclusius.

Grup V  d’invalidesa, del nüm. 510 al 527 
inclusius.

Grup I de Vida, del nüm. 800 al 809 inclusius.

Grup II de Vida, del nüm. 542 al 554 inclu
sius.


